

Ref. No.: 2021005E1

### Collection of Exercise Books & Payment of Miscellaneous Fees

We are going to distribute school exercise books\* and subject assignment booklets to students at the school hall on Monday, 31 August. A parent, sibling or friend can collect those items on behalf of a student. The time slot for different forms is as follows:

F.1 & F.3 9:00am-10:30am

F.2 & F.4 10:30am-12:00noon

F.5 & F.6 1:30pm-3:00pm

\* Some students have already collected school exercise books.

Students or their representatives need to pay for the school exercise books (around \$58), student union fee (\$20), eClass parents mobile App (\$35), student card fee (\$10, ONLY applicable to F.1, F.4 and new students) and student learning profile fee (\$50, ONLY applicable to new students) in cash or cheque if they have not yet settled the payment.

#### Epidemic Preventive Measures

Students and representatives will need to comply with the usual preventive measures such as wearing mask, using alcohol-based handrub, temperature check and keeping social distancing. Please limit the number of people visiting to collect the items to a maximum of two.

#### Remarks:

Students need to take back their personal belongings left behind in their classrooms in the last school year.

檔號：AA2021005C1

### 領取校簿、科組製作的作業及繳交其他費用

本校定於 31/8（星期一）於學校禮堂派發校簿\*及科組製作的作業給學生，家人或親友可代表學生領取。各級領取的時間如下：

中一及三 上午 9:00-10:30  
中二及四 上午 10:30-12:00  
中五及六 下午 1:30-3:00

\*部分學生已領取

若仍未繳交校簿費（約\$58）、學生會會費（\$20）、eClass 家長手機應用程式費（\$35）、學生證費（\$10，只適用於中一、中四及插班生）及 電子學習檔案費（\$50，只適用於新生）等費用，學生或其代表須帶備現金或支票繳交。

#### 防疫措施

學生及代表必須遵守防疫措施，例如佩戴口罩、使用酒精搓手液搓手、量度體溫及保持社交距離。出席學生或代表的人數上限為 2 人。

備註：

學生需到上學年的課室取回自己的物品。